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Visit Hämeenlinna –sivut toimii erittäin hyvin

• 2. työpaja alueen toimijoille järjestettiin aurinkoisella Aulangolla hotelli Scandicissa
tiistaina 21.3. klo 14.30-16.

• Paikalla työpajassa oli 32 osallistujaa.

• Alueen toimijoiden jatkotyöpajassa jatkettiin strategisten valintojen käsittelyä
pienryhmätyöskentelynä ja keskusteltiin lisäksi mm. seuraavista aiheista;

• Reitistöt (strategia, pääreitti, hiihtoladut, esteetön reitti, aktiiviulkoilijoiden reitti)

• Digitaalinen ja reaaliaikainen reittipalvelu

• Palvelujen ja aukioloaikojen kehittäminen etenkin lähtöpisteiden alueilla

• Tapahtumien järjestämisen organisointi

• Luvanhaku luonnonsuojelualueelle

• Toimijoiden yhteydenpito ja yhteistyö

• Viestintä ja markkinointi päämarkkinointisivustoon: visithameenlinna/aulanko 
linkitykset, nettikauppa, tarvitaan yhteinen digitaalinen ratkaisu

• Aulangon myynti ja rahoitusmahdollisuudet

• Majoituksen kehittämisen alueet, majoitusmuodot ja mahdollisuudet

• Tarvitaan konkreettisia toimenpiteitä



Työpaja 3 Yleinen työpaja kaupunkilaisille, 21.3.2023

?
Aulanko

?
AulankoVisit Hämeenlinna –sivut toimii erittäin hyvin

• Kaikille kaupunkilaisille avoin työpaja järjestettiin aurinkoisella Aulangolla hotelli Scandicissa 
tiistaina 21.3. klo 17.30-19.30.

• Paikalla työpajassa oli 15 osallistujaa.

• Tilaisuus pidettiin avoimena keskustelutilaisuutena, jossa oli mahdollisuus kommentoida työtä, siinä 
määriteltyjä strategiatavoitteita sekä vapaasti antaa kommentteja Aulangon alueesta. Keskustelussa 
käsiteltyjä aiheita ja kommentteja oli mm;

• Luontoliikuntakeskus auki paljon nykyistä enemmän sekä lähistölle enemmän 
lapsille/lapsiperheille suunnattuja aktiviteetteja (hiihtolatu, leikkipaikka, esteetön reitti)

• Toimivat reittiketjut ja opastus (kaupunkipyörät käyttöön)

• Rantaraitille enemmän palveluita (wc- ja kahvilapalvelut, koirien uimaranta)

• Liikenneturvallisuuteen kiinnitettävä huomiota

• Toivottiin, että liikennemäärät Aulangolle ja matkailun kuormitus eivät kasva kohtuuttomasti

• Tarinat ja historia alueella ovat kiinnostavia  ja hyödynnettävissä

• Tilaisuudessa kuultiin Master planin esittelyn lisäksi benchmark-esitys Kalajoen arktisen rannikon 
matkailukohteesta (Kimmo Vähäjylkkä, Sweco) sekä Aulangolle Metsähallituksen alueille lähivuosina 
laadittavasta hoito- ja käyttösuunnitelmasta (Teemu Rintala, Metsähallitus). Edellinen etenkin alueen 
käyttöä ohjaava hoito- ja käyttösuunnitelma on laadittu v. 1999.


